



الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار (ش.م.ع.ع)  
Oman National Engineering & Investment Co. (S.A.O.G)

التاريخ: 2024/05/01

### Extension of contract (Recovery and Defaulter Management Services)

The company would like to announce to its valued shareholders and investors that, Ms. Nama ( Dhofar Services) Company has extended Oman National Engineering & Investment Company SAOG (ONEIC), on 30/04/2024, the contract for Recovery and Defaulter Management Services including DC/RC services at Dhofar Governorate (Tender # 018/2021) for the sum of RO 5,043,659 (Five million forty - three thousand six hundred fifty -nine Omani Rials) for the period of (2) years commencing on 1/8/2024. This contract considered to be one of the most important contracts in the billing sector. It shall enhance ONEIC presence and support its strategic approach including digital collection transformation.

The company expects generating reasonable revenue through this contract.

### تمديد عقد التحصيل وإدارة المستحقات

يسر الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار ش.م.ع.ع أن تحيط المساهمين والمستثمرين الكرام علماً بأن شركة نماء (لخدمات ظفار) قد مدت لها بتاريخ 2024/04/30 عقد التحصيل وإدارة المستحقات بما يشمل عملية القطع وإعادة الخدمة ( المناقصة رقم 2021/018 ) بمحافظة ظفار وذلك بمبلغ إجمالي 5,043,659 (خمسة ملايين وثلاثة وأربعون ألفاً وستمئة وتسعة وخمسون ريالاً) لمدة عامين إعتباراً من تاريخ 2024/8/1. ويعد هذا العقد أحد أهم العقود في قطاع الفوترة والذي يعزز حضور الشركة ويدعم من توجهاتها الاستراتيجية بما فيها التحول الرقمي في التحصيل. وتتوقع الشركة بتحقيق عوائد مناسبة من خلال هذا العقد بإذن الله تعالى.

  
الرئيس التنفيذي  
Chief Executive Officer

